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Wloclawek, dnia 1 lipca 2024

Pan

Rafal Sobolewski

Radny Rady }liasta Wloclawek

Odpowiadajqc na interpelacjg wniesionqpodczas V Sesji Rady Miasta w sprawie pzygotowania

planu modemizacji utwardzenia dr6g w mie5cie a w szczeg6lno6ci obszar dzielnicy Rybnica , upzejmie

informujg, 2e wylq wymienionego plany modemizacji utwardzenia drog nie ma, Jednak2e Wydzialu

Inwestycji ma w planach zadanie inwestycyjne pn.: ,,Pzebudowa ul. Rybnickiej", ktore bqdzie polegad na

poszezeniu pasa drogouego, budowie chodnikow , Scie2ek rowerowych, zielonej infrastruktury oraz

zaprojektowanie nowej sieci kanalizacji,

Nadmieniam, 2e Gmina Miasto Wloclawek sukcesywnie realizuje zadania proponowane i

zglaszane pzez mieszkarlcow w miarq mo2liwo$ci fi nansowych.

Do wiadomoSci:

1. Pzewodniczqcy Rady Miasta

2. Wydzial OrganizacyinoPrawny i Kadr
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